
 
 

AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT 
 
 
 

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ 
MUNICIPAL REUNIDA EN PRIMERA CONVOCATÒRIA DIA 20  DE DESEMBRE DE DOS 
MIL SETZE 
 
Dia: 20 de desembre de 2016. 
Hora: 20 hores trenta minuts 
Lloc saló d’Actes de l’Ajuntament 
 
Hi assisteixen: 
                
Sr. Gabriel Ferrà Martorell                      IPG                  
Sra. M. Immaculada Riera Matas            IPG 
Sr. Joan Antoni Planells Rosselló             IPG 
Sra. Margalida Morell Martorell               IPG 
Sr. Antonio Deudero Mayans         PP 
 
No assisteixen: 
 
Sra. Margarita Martorell Ribot                 PP 
Sr. Toni Marí Ensenyat                            PSIB-PSOE        
Sr. Eladi Tomàs Arruga                           PSIB-PSOE   
Sra,Maria Inés Martorell Pons           PSIB-PSOE 
 
 
La Secretaria-Interventora 
 
Margalida Mulet Cañellas 
 
 

            1.- Aprovació actes anteriors 
 

 A l’Acta del dia 29 de novembre de 2016, se efectuen les següents modificacions: 
 

A instancies del Senyor Deudero del PP, al punt 2, a on diu “ Botar-se un poc es 

formulismes “, ha de dir que es donen mes rellevància al fet d’aprovar-se la moció 

amb l'assistència d’un membre d’Amnistia. 
 

Al punt 3, s’afegirà que no hi ha cap actuació concreta damunt una despesa que no 

estigués prevista 
 

Passada l’acta a votació aquesta es aprovada per unanimitat 
 

L’Acta del dia 5 de desembre de 2016, es aprovada per unanimitat 
  

              2.- Decrets de Batlia del 314 al 333/2016 
 
No hi ha intervencions a aquest punt de l’ordre del dia 
 
  

            3.- Control de l'equip de govern actes dels dies 3, 10.17 i 24 de novembre de 

2016 
 



 
         El Senyor Deudero fa les següents preguntes: 
 
        De l’acta del dia 17 de novembre deman explicació damunt el Projecte de Ses 

Timbes, a lo que li contesta el Senyor Batle que es tracta d’una zona verda pública 

ubicada a un lloc estratègic de Galilea. Antigament6 hi havia una escalonada que a 

un moment donat es va eliminar i es va fer un camí per vehicles. A Galilea hi havia un 

interès per recuperar aquesta escalonada. Per altra costat els fons que s’han utilitzat 

son els fons que s’han ingressat en concepte de legalització de la LOUS, que a la 

mateixa llei preveu que es destinin a aquestes inversions. 
 
      El Senyor Francesc Canyelles, regidor d’urbanisme explica que d’aquesta manera 

es fa la comunicació entre el carrer Major i la plaça, i s’emplenarà l’espai am 

enllumenat, bancs, taules, etc, per fer-lo mes agradable. 
 
     Demana el Senyor Deudero del PP si aquest Projecte ha de passar pel CIM o pel 

altra organisme, a lo que contesta el Senyor Canyelles que no, que solsament es treu a 

concurs, que es tracta d’un ingrés finalista 
 
  

            4.- Torn d'urgència 
 
No hi ha cap tema per urgència 
 
  

            5.- Precs i preguntes 
 
El Senyor Deudero del PP demana si hi ha noticies damunt el conveni d’utilització d’espais 

esportius que s’havia de demanar a l’Ajuntament de Palma, a lo que li contesta la Sra. Immaculada Riera 

que hi ha hagut varis contactes via e-mail i que s’està esperant resposta 
 
            I no havent més assumptes a tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió essent les vint-i-una hores  trenta 
minuts, i s’estén la present acta, que autoritza i signa amb mi, la Secretaria Interventora , la qual cosa 

certifico. 
 
 
El Batle             La Secretaria Interventora 
Gabriel Ferrà Martorell                                            Margalida Mulet Cañellas 
 

 
 


